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How do you find the right PDF technology vendor? 
Use the Solution Agent to ask the entire PDF communuity!

The PDF Association celebrates its members’ public statements 
of support for ISO-standardized PDF technology.
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	Nicole Gauger
Nicole Gauger is the managing partner of good news!, a communications agency based in Stockelsdorf near Lübeck, Germany. Communications and IT are in her blood. A graduate (BA) in information systems, she works with providers in fields such as document, content and knowledge management, as well as more besides. Since several years good news! supports callas in the area of press relations. Additionally good news! has supported the PDF Association with press and public-relations work since the association was first founded, including drawing up press releases and articles as well as managing the association’s social media profiles. Contact her at nicole@goodnews.de
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    callas software veröffentlicht pdfaPilot 11


	

	


    



  callas software hat ein Major-Update seiner pdfaPilot-Produktlinie Dieses beinhaltet unter anderem zahlreiche Verbesserungen, die callas bereits in pdfToolbox 13 implementiert … Read more
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    callas software releases pdfaPilot 11


	

	


    



  callas software today released a major update for its pdfaPilot product line which builds on various new improvements.
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    NI Solutions ist neuer Vertriebspartner von callas software in Skandinavien


	

	


    



  callas software hat Skandinaviens größten Integrator für Druckautomatisierung – NI Solutions – als Reseller gewonnen.
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    callas software veröffentlicht pdfToolbox 13


	

	


    



  Neues Release von pdfToolbox 13 vereinfacht die Automatisierung von Prozessen und punktet mit noch mehr Interaktivität sowie einer optimierten Benutzeroberfläche.
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    callas software releases pdfToolbox 13


	

	


    



  callas pdfToolbox 13 simplifies process automation, features greater interactivity and an optimized user interface.
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    callas software stellt auf seinem VIP-Event die neue pdfToolbox 13 vor


	

	


    



  callas software veranstaltet vom 15. bis 19. November 2021 gemeinsam mit seinem Partner Four Pees ein VIP-Event, auf dem das … Read more
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    callas software to join the PDF Days Online 2021 as a Gold Sponsor


	

	


    



  callas software is once again serving as a Gold Sponsor of the PDF Days and will be sharing their expertise … Read more
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    callas software engagiert sich als Goldsponsor auf den PDF Days Online 2021


	

	


    



  callas software ist in diesem Jahr erneut Goldsponsor der PDF Days und wird im Rahmen der Veranstaltung den Teilnehmern vor … Read more
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    PDF Days Europe 2021: Internationale Experten treffen sich in Berlin und online


	

	


    



  Vom 27. bis 29. September treffen auf den PDF Days Europe Experten und Anwender aus aller Welt zusammen, um sich … Read more
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